
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
         Σέρρες, 15/07/2022 

 
Του:  Βουλευτή Σερρών Κωνσταντίνου Μπούμπα 
 
ΠΡΟΣ: Τoν  Υπουργό  Εθνικής Άμυνας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Στέγαση στρατιωτικών στα Στρατιωτικά Οικήματα Αξιωματικών (“ΣΟΑ”)» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Ένα σημαντικό και διαχρονικό πρόβλημα που απασχολεί τους στρατιωτικούς, που 
υπηρετούν στις Μονάδες που εδρεύουν εντός των γεωγραφικών ορίων της 
Περιφερειακής Ενότητας της Δράμας και των Σερρών, αλλά και εν γένει, τους Έλληνες 
στρατιωτικούς, είναι το θέμα της στέγασής τους. Στα κριτήρια και στις προϋποθέσεις 
(βαθμός, οικογενειακή κατάσταση κτλ.) προκειμένου για την στέγαση στα «ΣΟΑ» 
παρατηρείται ότι, επί της ουσίας, δεν λαμβάνεται υπόψη το οικογενειακό εισόδημα, 
καθώς, όπως αναφέρεται, αφαιρείται 1 μόλις μόριο από τη μοριοδότηση του εκάστοτε 
στελέχους, εφόσον έχει εισόδημα 70 βασικών μισθών Ανθυπολοχαγού ή Μόνιμου Λοχία 
για Αξιωματικούς και Υπαξιωματικούς, αντίστοιχα, προσαυξημένο κατά 3 βασικούς 
μισθούς για κάθε προστατευόμενο μέλος, πλην της συζύγου. Αφαιρείται, επίσης, 1 μόριο 
για κάθε 1.000 € εισόδημα πάνω από το καθοριζόμενο κατά κατηγορία ποσό. Όπως 
διαπιστώνεται εύκολα από τα παραπάνω, η ελάχιστη αυτή αρνητική μοριοδότηση με 
βάση τα ως άνω οικονομικά κριτήρια, εφαρμόζεται σε αρκετά υψηλά εισοδήματα, που 
αφορούν σε μια μικρή μερίδα στρατιωτικών και σίγουρα, όχι στην συντριπτική 
πλειοψηφία αυτών. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε καταλλήλως για την άρση των αδικιών, όσον αφορά στις 
προϋποθέσεις στέγασης των στελεχών του στρατού στα «ΣΟΑ», καθιστώντας τα σχετικά 
κριτήρια ευνοϊκότερα για μεγαλύτερη μερίδα στελεχών του στρατού; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
Κωνσταντίνος Μπούμπας 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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